
Interpelácia č. 16/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Pristáš: 
Zima skončila, objavili sa výtlky na cestách, predpokladám, že to mesto všetko vie, zrejme sa 
to aj monitoruje, ako aj predtým. Vidím, že už aj v programe máme opravu ciest na základe 
uznesenia z roku ešte 2015. Chcel by som dať do pozornosti, vidím dokonca, že ten prvý úsek 
je tam, ktorý som ja interpeloval ešte minulého roku, že je fakt v dezolátnom stave. Je tu, za 
čo ďakujem a sa teším, že je tu. Chcel by som dať, ak bude nejaká ďalšia etapa opravy ciest, 
úsek na Ulici Puškinovej, medzi Ulicou čsl. armády a T. G. Masaryka, prepojovacia ulička. 
Sídli tam Bytový podnik, je tam viacero firiem, zamestnanci, ktorí tam chodia do práce 
parkujú pri tých domoch, nedá sa tadiaľ prejsť a je tam na tej odbočke pri Bytovom podniku, 
to už nie je výtlk ale tam je celá cesta, úplne hlboké diery sú tam a na celej ploche, a  to sa 
nedá chápať ako výtlk, ale malo by to ísť do celoplošnej opravy a keď je tam voda, nedá sa 
tadiaľ prejsť, proste nedá sa tomu vyhnúť, lebo je to viac ako polovica šírka cesty je diera, 
obrovská diera. Čiže, ak sa bude nejaký nový monitor robiť, mapovať, aby sa myslelo aj na 
tento úsek.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, my budeme len radi, ak každý jeden podnet aj z vašej strany bude zaslaný smerom na 
mesto. Určite v rámci spracovanej pasportizácie, ktorá bude a v tomto prípade hlavne po tejto 
zime rozšírená o ďalšie úseky, to zrejme potvrdíte aj samy. Vzhľadom na tie podmienky, 
klimatické podmienky, aké boli v predchádzajúcich dvoch mesiacoch, určite bude potrebné 
ešte reagovať aj v priebehu roka na podnety, či už poslancov alebo občanov mesta 
a samozrejme mesto prostredníctvom príslušného zamestnanca Ing. Bogdu monitoruje 
jednotlivé úseky. To, čo máte dnes v návrhu je vlastne to, čo bolo už prejednané na 
jednotlivých komisiách a z čoho vychádza aj zo stavu predchádzajúceho roka, momentálne 
v roku 2017 bude potrebné rozšíriť rozsah týchto opravovaných úsekov, či už v podobe 
cestných komunikácií alebo pre peších. Rozsah momentálne sa mapuje, pretože vzhľadom na 
počasie roztápa sa sneh, v niektorých častiach vidíme, že sa odkrývajú problémy, výtlky 
a v mnohých bude potrebné riešiť nielen zásypom ale nejakou komplexnou rekonštrukciou. 
Technické služby už vykonali napriek tomu, že ešte nebol na to celkom vhodný čas, ale 
v častiach, ktoré už boli vysušené aspoň provizórny zásyp drťou tak, aby nedošlo 
k zbytočným škodám. Následne v najbližšom období sa budú riešiť celistvé provizórne 
opravy jednotlivých výtlkov v réžii Technických služieb a plus to, čo máte v návrhu dnešného 
uznesenia.  
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